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内容概要

　　《英文经典笑话系列》所选的笑话大都选自原版读物，原汁原味、语言地道、幽默诙谐、趣味盎
然、令人捧腹。
这些笑话虽然类型不同、题材各异，但都贴近时代和生活，可读性强，犹如一出出人生喜剧，让人开
怀，荡涤烦恼；在令你忍俊不禁的同时，还可提高阅读和词汇的双重能力。
由于文化背景不同，西方式的幽默与东方式的往往大异其趣，通过该书读者也可了解西方文化。
《英文经典笑话系列》将根据笑话内容的难易程度，配以生词注解，让读者可以顺利地理解和欣赏西
方文化的背景和内涵，增进对西方幽默感的理解。
《英文经典笑话系列》适合不同英语水平的读者，尤其是对那些准备到国外学习和生活的读者将有很
大的帮助。
《英文经典笑话系列》封面贴有清华大学出版社防伪标签，无标签者不得销售。
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章节摘录

版权页：插图：A family had twin boys whose only resemblance （n,类同之处）to each other was their looks.
If one felt it was too hot, the other thoughtit was too cold. If one said the TV was too loud, the other claimed the
volume needed to be turned up. Opposite in every way, one was aneternal optimist, the other a doom and gloom
pessimist.Just to see what would happen, on the twins' birthday, their fatherloaded the pessimist's room with every
imaginable toy and game. The optimist's room, he laded with horse manure （n. 马粪）.That night the father
passed by the pessimist's room and found hi msit ting amid his new gifts crying bitterly."Why are you crying？
" the father asked."Because my friends will be jealous, I'll have to read the all the seinstructions before I can do
anything with this stuff, I'll constantly need batteries, and my toys will eventually get broken." answered the
pessimistic twin.Passing the optimistic twin's room, the father found him dancing for joy in the pile of manure.
"What are you so happy about？
" he asked.To which his optimistic twin replied, "There's got to be'a pony inhere somewhere！
"

Page 4



第一图书网, tushu007.com
<<英文经典笑话系列>>

编辑推荐

《英文经典笑话系列》是由清华大学出版社出版的。
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